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Protokoll StOF Styrelsemöte 2024-01-22 

 
 
 
 

Möte 
 StOF styrelsemöte 2023, nr 621 sedan starten. 

Datum och tid Plats 
2024-01-22, kl. 18.00-20:45 Fysiskt möte StOF kansli, en på Teams 

Närvarande 
Monica Hatlen, Joakim Skärlén, Karin Gillberg, Martina Sundberg, Lennart Hävrén (Teams). Från StOF-
kansliet: Lars Forsberg, Cecilia Westström.  
 
Frånvarande:  
Jonas Holmgren  

 

1. Mötets öppnande 
Monica öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av sekreterare 
Joakim valdes till sekreterare, protokollet därefter till Monica.  
 

3. Föregående protokoll/anteckningar 
Godkändes och lades till handlingarna. 

 
4. Rapporter 

Kanslirapport 
En rapport från kansliet om senaste nytt sedan förra mötet finns som bilaga till detta 
protokoll.  
 
Mark 
Möte ägde rum i december mellan Snättringe (kartägare), Ravinen (arrangör), StOF ( 
Lennart) och Huddinge kommun efter att Ravinen fått problem när de ville köra 
rogaining i Flemingsbergsskogen i november. Man kom i mötet med Huddinge kommun 
överens om hur samrådsprocessen ska gå till framöver i Huddinge kommun. 

• Träningar som sker löpande under året så som pensionärsrundor eller lokala 
ungdomsligor bedöms inte behöva samråd. 

• Vid övriga arrangemang ska miljötillsynsavdelningen informeras genom mejl.  

• Rör det sig om större arrangemang (där tillstånd eller dispens kan bli aktuellt) 
ska information inkomma 10 veckor innan det planerade arrangemanget. 
Information om mindre arrangemang ska inkomma minst 6 veckor innan 
arrangemanget planeras. 

• Miljötillsynsavdelningen vill ha information om: 
1. Hur många deltagare som ska medverka. 
2. Om deltagare kommer att färdas med cykel eller andra fordon. 
3. Om anläggningar så som vattenstationer, tält eller dylikt ska placeras ut. 
4. Kartbild över vilka leder som ska användas. Om det inte är möjligt att 

avgöra vilka leder som kommer att användas ska detta motiveras. 
5. Var kontrollerna är placerade med säkerhet om ca +/-100m 
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6. Redogörelse för vilka områden som ni bedömer vara 
orienteringskänsliga. 

7. Redogörelse för kommunikation med reservatsförvaltare/ekolog. 
8. Riktlinjer för markfrågor som innefattar: 

▪ Rutin för naturhänsyn 
▪ Rutin för vett och etikett i skogen 
▪ Rutin för djurhänsyn 

 
Ett annat case har också kommit upp – Tumba-Mälarhöjden’s Sth by night i mars. Där 
har Botkyrka’s kommun’s handläggare sagt nej till arrangemang under denna tid av 
året. Kommunen vill se vårdatum stopp redan 1 mars. Klubben har skickat en 
överklagan till Länsstyrelsen. Botkyrka kartkommitte kontaktade Lennart. 
 
Sammanfattningsvis är det viktigt att vi kan jobba likartat mot olika kommuner och inte 
fastna på för låg nivå. StOF försöker hjälpa klubbarna att vara tydligare och att jobba 
mot mot rätt nivåer hos kommunerna. 
 
SOFT valberedning ny styrelse 
StOF har nominerat 2 kandidater till Förbundsmötet i mars till SOFT nya styrelse. 
 

5. Förtjänstmedaljer 
Monica har varit i kontakt med SOFT och kriterierna är förtydliga. Det är väldigt få som 
kvalificerar till Förtjänstmedaljer, men det finns andra utmärkelser också. Klubbarna har 
fått information via sina ordförande. 
 

6. Arkivering och donering till Stadsarkivet 
Per Forsberg har gjort en utredning vad det skulle innebära att StOF donerar äldre 
material till Stadsarkivet. Stadsarkivet är positiva. För StOF innebär en donering att 
Stadsarkivet kommer äga materialet, men vi får tillgång till materialet när vi vill. Det 
kommer också belasta StOF kansli med ca 100 timmar under året. Arbetet planeras av 
Cecilia. 
 

Beslut: att StOF donerar äldre material till Stadsarkivet.  
 

7. Ändrade avgifter för klubbarna 
Cecilia presenterade underlag som visar på att om vi fortsättningsvis vill ha 2,25 
tjänster på StOF kansli så behöver klubbarna’s avgifter höjas. Avgifterna har inte höjts 
på flera år och inriktningen är att de behöver höjas 2025. 
 
Beslut: att föreslå på årsmötet att styrelsen under 2024 jobbar fram ett förslag på 
höjning samt ny modell hur avgiften beräknas.  
 

8. Kartutskriftstjänst inkl prisnivå 
Cecilia presenterade BL Idrottsservice priser i jämförelse med konkurrenter samt en 
analys av dagens priser. Mötet var överens om att vi vill ha en diskussion med 
25manna. Martina kollar med 25manna kring eventuellt avtal för nummerlappar båda 
dagarna  samt kartor för motionsorienteringen och söndagens medeldistans. StOF 
kansli kollar med SOFT angående Stafettligan. 
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Beslut: att samarbetet med BL idrottsservice förlängs 2 år. 
Beslut: att höja priserna för kart och nummerlapps utskrifter enligt presenterat 
underlag 
 

9. Marktjänster 
Det behövs en omstart hur vi i Stockholm jobbar med mark frågorna. StOF, SOFT och 
klubbarna behöver jobba närmare varandra och vi behöver en strategi, inte agera ad-
hoc. Dagens mark kommitté fungerar mer som en översikt över kompetenser att 
kontakta. Ett möte med klubbarna planeras i mars. Vi behöver få in fler yngre personer 
som jobbar med markfrågor. 
 
Beslut: att inte budgetera för arvoderad personal för markfrågor 2024.  
 

10. Budget 
Cecilia presenterade budget prognosen för 2023 samt förslag på budget 2024. 
Budget prognosen 2023 pekar på ett plus. Budget 2024 föreslås gå minus. Mer exakta 
siffror kommer i slutet av januari. 
   

11. Arbetsordningen och attesträttsinstruktion 
Monica presenterade ett förslag från Martina på uppdaterad attestinstruktion. Monica 
jobbar vidare med ett förslag på uppdateringar till nuvarande Arbetsordning. 
 
Beslut: att godkänna den presenterade attestinstruktionen 
 

12. Förberedelser Årsmötet 
Kansliet förbereder det mesta material som skall fram. Monica bidrar från styrelsen. 
 

13. Klubbesöken kring Samverkansresa 
Vi fortsätter med klubbesök i den takt som klubbarna vill ha möten med StOF styrelse. 
Vi var överens om att göra en sammanställning från de klubbesök vi gjort så här lång 
och presentera på Årsmötet. 
 

14. Övriga frågor för kommande möten 

- Hantering av kartor och rättigheter 

- Kommunikationsplan 

- Spridning av best practices från klubbesöken 

- Tidpunkt och upplägg för StOF konventet hösten 2024 

 
15. Kommande Styrelsemöten  

Måndag 4 Mars (extra avstämning. Teams.) 
Måndag 11 Mars (Årsmöte) 
Måndag xx April 
Måndag xx Maj 
Måndag 3e Juni, Ordförandeträff 
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StOF kanslirapport januari 2024 
 
O-Ringen 2027 Stockholm 

• O-Ringen Stockholms stad skriver avtal 22 jan 

• O-Ringen och de 16 FR-klubbarna skriver avtal 25 jan 

Tävlingsverksamhet 

• TL-träff den 22 jan (tävlingsprogrammet 2025- ; förändringar inför året; 

baksidestryck m.m.) 

• Banläggarträff den 5 feb 

• Kartbidrag fortfarande osäkert, avvaktar Stockholms Stads beslut 23 jan. 

Utbildning 

• Banläggarutbildning pågår, avslutande helgträff i jan 

• Kompetensutb. för elitklubbtränare pågår (RF Sisu) 

• Polisens utbildning för att leta efter saknade genomförs i jan 

Kommunikation 

• StOF-nytt publicerades på webbplatsen strax före jul 

• Ungdom och U23 

• Vinterträffar för 13-14, 15-16 och U23 pågår 

• Planering för sommarläger och Violett-läger pågår 

Kansliet 

• Förberedelser inför årsmöte pågår (budget, bokslut, verksamhetsberättelse, 

verksamhetsplan, styrelsemotion) 

• Analys och prissättning av tjänster 

• Analys av arkivering av kansliets material 


